



## **Protokoll ST100. 2019-05-23**

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 23 maj 2019.

### **ST100:01 Mötets öppnande**

Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

### **ST100:02 Närvarande på mötet**

Gösta Frödin/Ordförande  
Ingrid Skoglund/Sekreterare  
Berith Abrahamsson/Kassör  
Erik Nordenberg/Ledamot  
Sture Arnesson/Ledamot  
Mikael Boss Johansson/Suppleant + DTL

### **ST100:03 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes med tillägg under övriga frågor.  
1) Ändring dokument Regler Värmlandsrallyt silvertävlingar

### **ST100:04 Föregående mötesprotokoll**

Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST99 2019-04-04 justerades och lades till handlingarna.

### **ST100:05 Spelprogram 2019-2020**

Vi gick igenom förslaget från TK och bestämde att vi lägger ut det på hemsidan för att klubbarna skall få tid att kolla igenom det, justeringar kommer vi göra efter hand som åsikter och eventuella ändringar kommit TK tillhanda. Vi tog beslut att även denna säsong betala hyran åt Solstabridgen vid användning av deras lokal för deras Rallytävling (där VDB:s årsmöte äger rum i lunchpausen) samt vid DM-Veteraner.

### **ST100: 06 Inför årsmötet lördag 190914**

- a) Lokal Solstabridgen starttid 10,00 med lunch och VDB:s årsmöte ca 13,00.
- b) Valberedningen med sammankallande Kent Rörqvist blir informerade om vilka som är i tur att avgå av Gösta Frödin.
- c) Bokslut och revision har Berith under kontroll.
- d) Tävlingskommitté diskuterade vi och kommer att ta upp nästa möte för bestämma vilka som ska ingå.
- e) Ärenden som styrelsen vill ta upp på årsmötet är vilka som får delta i våra DM-tävlingar VDB upprättar ett förslag för beslut vid årsmötet.
- f) Övrigt, där ska vi ta upp vad som hände med enkäten som SBF skickade ut till distrikt och klubbar.

**ST100:07 Regelverk för DM-tävlingar**

Vi gick igenom vår regelverk ännu en gång och bestämde att vissa ändringar skall göras. Färdiga förslaget tar vi med som ett ärende styrelsen vill behandla så alla kan säga sitt. Under denna punkt diskuterade vi vad våra klubbar som ställer upp och arrangerar DM-tävlingar skall ha i ersättning. Förslag 800,00 i grundavgift + 10,00/spelare (t ex 40 spelare,  $800,00 + (40 \cdot 10,00) 400,00 = 1200,00$ ). Beslut vid nästa möte.

**ST100:08 Avgifter för nästa säsong**

Vi gick igenom och kom fram till att inga ändringar kommer att göras för nästa säsong. Förslag kommer med handlingar till årsmötet.

**ST100:9 Tävlingsledarutbildning steg 1 under hösten 2019**

Vi beslutade att genomföra en ny utbildning för alla som vill ställa upp som tävlingsledare på klubbnivå. Gösta kontaktar Anders Eriksson (som leder utbildningen) och spikar ett datum. Vi kommer att ta ut en kostnad som täcker utgifterna för denna utbildning.

**ST100:10 Övriga frågor**

1) Ändringar Regler Värmlandsrallyt silvertävlingar. Erik la fram ett förslag att vi skulle lägga till en punkt att För respektive silvertävling avgör arrangerande klubb/VDB antal priser och storlek. Vi beslutade att göra enligt Eriks förslag.

**ST100:11 Nästa möte**

Nästa möte preliminärt torsdag 190822 hos Solstabridgen. Starttid 17,30.

**ST100:12 Mötet avslutas**

Gösta tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras:

---

Ingrid Skoglund

---

Gösta Frödin